
 
 
 

 

 

 

RESUM DE LA REUNIÓ AMB REPRESENTANTS DEL CONSELL INTERUNIVERSITARI 
VALENCIÀ D'ESTUDIANTS EL DIA 9 DE DESEMBRE DE 2020 

 

El dia 9 de desembre de 2020, es reuneixen els membres del Consell Interuniversitari Valencià 
d'Estudiants a continuació especificats, mitjançant videoconferència, a fi de tractar temes 
plantejats en la Comissió Permanent del CIVE. 

 

Assistents: 

Vicepresidentes: 

 Primera. Pilar Ezpeleta Piorno, directora general d'Universitats. 
 Tercera. Andrea Paricio Henares (titular), representant d'estudiants de la Universitat 

Politècnica de València i representant de la Comissió Permanent. 
Vocals: 

 Andrés Fernández Alonso, representant d'estudiants de la Universitat de València. 
 Joan Jordà, representant d'estudiants de la Universitat Politècnica de València.    
 Laura Alcaide Sánchez, representant d'estudiants de la Universitat Jaume I de Castelló. 
 M.ª Teresa Valero Asencio, representant d'estudiants de la Universitat Miguel 

Hernández d'Elx. 
 David Machado, representant d'estudiants de la Universitat Catòlica de València. 

Convidat: 

 Javier Oliver Villarroya, director general de l’Agència Valenciana d'Avaluació i 
Prospectiva (VAP). 

Secretària: 

 M.ª Fernanda Sáiz Gallego, cap del Servei de Regulació Universitària de la Direcció 
General d'Universitat, Investigació i Ciència. 

 

Temes tractats: 

 Beques: revisió dels requisits d'accés a beques. 
 Bretxa digital. 

 

Desenvolupament de la sessió: 

En relació amb les convocatòries de beques salari, la directora general recorda que l'import 
màxim destinat a aquestes ajudes puja a 16.500.000 euros, un 15 % més que en el curs 
acadèmic anterior. 
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A més, està previst baixar els requisits acadèmics per a graus en les beques d'ajuda a l'estudi. 
Davant l'actual situació, la Conselleria ha decidit actuar sota la premissa econòmica, 
augmentant el nombre de persones beneficiàries de les beques salari i sota una altra premissa 
de tipus acadèmic, flexibilitzant en els estudis de grau els requisits acadèmics en les beques 
ajudes a l'estudi, amb una reducció del percentatge de crèdits necessaris per a poder optar a 
aquestes. 

Respecte de la resolució de les beques a l'estudi, s'ha sol·licitat que es consolide la baixada 
del 5 % de requisit acadèmic prevista. També ha assenyalat l'estudiantat que, en cas de ser 
denegada la beca, el termini donat de 20 dies per a abonar-ne l'import és molt escàs. 

Es trasllada que per raons econòmiques derivades de la COVID hi ha uns 1.300 estudiants que 
no han pogut pagar la matrícula. 

En relació amb el problema de la bretxa digital existent en l'alumnat universitari, especialment 
la relacionada amb la connexió a Internet i l'amplada de banda necessària per a continuar la 
docència en línia i encarar adequadament el segon semestre. 

S'ha recordat que la Conselleria s'ha reunit amb les universitats per garantir una correcta 
avaluació no presencial de l'alumnat i per mantindre el calendari acadèmic sense cap 
modificació. 

Se sol·licita que s'estudie la possibilitat d'integrar en una mateixa targeta un bo de mobilitat 
que incloga tot el transport públic.  

Sense més intervencions, es tanca la sessió. 



 
 
 

 

 

 

RESUMEN DE LA REUNIÓN CON REPRESENTANTES DEL CONSEJO INTERUNIVERSITARIO 
VALENCIANO DE ESTUDIANTES EL DIA 9 DE DICIEMBRE DE 2020 

 

El día 9 de diciembre de 2020, se reúnen los miembros del Consejo Interuniversitario 
Valenciano de Estudiantes a continuación relacionados, mediante videoconferencia, al objeto 
de tratar temas planteados en la Comisión Permanente del CIVE. 

 

Asistentes: 

Vicepresidentas: 

 Primera.- Pilar Ezpeleta Piorno, directora general de Universidades 
 Tercera.- Andrea Paricio Henares (titular), representante de estudiantes de la 

Universitat Politècnica de València y representante de la Comisión Permanente 
Vocales: 

 Andrés Fernández Alonso, representante de estudiantes de la Universitat de València 
 Juan Jordà, representante de estudiantes de la Universitat Politècnica de València 
 Laura Alcaide Sánchez, representante de estudiantes de la Universitat Jaume I de 

Castellón 
 M.ª Teresa Valero Asencio, representante de estudiantes de la Universitat Miguel 

Hernández de Elche 
 David Machado, representante de estudiantes de la Universidad de Católica de 

Valencia 

Invitado: 

 Javier Oliver Villarroya, director general de l’Agència Valenciana d’Avaluació i 
Prospectiva (AVAP) 

Secretaria: 

 M.ª Fernanda Sáiz Gallego, Jefa del Servicio de Regulación Universitaria de la Dirección 
General de Universidad, Investigación y Ciencia 

 

Temas tratados: 

 Becas: revisión de los requisitos de acceso a becas. 
 Brecha digital 

 

Desarrollo de la sesión: 

En relación con las convocatorias de becas salario se recuerda, por parte de la directora 
general, que el importe máximo destinado a estas ayudas asciende a 16.500.000 euros, un 
15% más que en el curso académico anterior. 
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Además, está previsto bajar los requisitos académicos para grados en las becas de ayuda al 
estudio. Ante la actual situación, la Conselleria ha decidido actuar bajo la premisa económica, 
aumentando el número de personas beneficiarias de las becas salario y, bajo otra premisa de 
tipo académico, flexibilizando en los estudios de grado los requisitos académicos en las becas 
ayudas al estudio, con una reducción del porcentaje de créditos necesarios para poder optar 
a ellas. 

Respecto de la resolución de las becas al estudio se ha solicitado que se consolide la bajada 
del 5% de requisito académico prevista. También se ha señalado por parte del estudiantado 
que, en caso de ser denegada la beca, el plazo dado de 20 días para abonar el importe de la 
misma es muy escaso. 

Se traslada que por razones económicas derivadas de la covid hay unos 1.300 estudiantes 
que no han podido pagar la matrícula. 

En relación con el problema de la brecha digital existente en el alumnado universitario, 
especialmente la relacionada con la conexión a Internet y el ancho de banda necesario para 
continuar con la docencia en línea y encarar adecuadamente el segundo semestre. 

Se ha recordado que la Conselleria se ha reunido con las universidades para garantizar una 
correcta evaluación no presencial del alumnado y para mantener el calendario académico sin 
ninguna modificación. 

Se solicita que se estudie la posibilidad de integrar en una misma tarjeta un bono de movilidad 
que contemple todo el transporte público.  

 

Sin más intervenciones, se cierra la sesión. 

 

 LA SECRETARIA DEL CONSELL 
INTERUNIVERSITARI VALENCIÀ D’ESTUDIANTS 

(CIVE) 

  

 

 

Vº Bº  

LA DIRECTORA GENERAL DE UNIVERSIDADES  
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